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Pani Marszalekt.

Srodowisko dzialkowcow I-ubelszczyzny z ogromnym zdziwieniem i
jeszcze wigkszym niepokojem przyjgto inforrnacjg, iz pani Marszalek
wstrzymala rvydani6, postanorvienia o przyjgciu zawiadomierLia ws. utworzenia
Komitetu Inicjatywl' Llstawodar,r'czej Projektu Ustawy o rodzinnych ogrodach
dzialkowych.

Decyzjajak4 PzLni Marszalek podjgla jest niezrozurniala i kloci sig z Par-ri
zapewnieniem. 2e nte zrobi nic. co b1, mogto zaszl<odzti ruchowi ogrodnictu,a
dzialkowego.

Do tego lrlomen[u wierzrli(rrr1,'. ze podejrno\\ane przez, liejm dzialania nie
spowoduj a zntszczr:nia 1 20-letniego dorobku n'ielu pokolen dzialkou r ch
rodzin. Teraz wszl':;tko na to wskazuje, ze tak sie stanie. Ogrod\ rrog4 \\,
najblizszej przyszlorii, gdy rvygraSnie obowi4zuj4ca ustawa zakoncz,vc sr,vojq
dzialalnoic, a dzialkowcy zostanq pozbawieni swoich praw.

Przedlozonv pr2'.ez Kornitet Inicjatyw'1' LJstarvodan'czej projekt usta\\,\' o
rodzinnych ogrodach dzialkorvy'ch, zostal opraco\\,any prz:-' udziale calego
Srodou,iska dzialkov/ego, z,awieru rozwtEzania satl'sf-akcjonuj4ce dzialkolcow,
a przede wszystkirn w calo6ci u'wzglgdnia w1'rok Trl,bunalu Konstytucyjnego
oraz zyskai akceptacjg i poparcie w.ielu t.vsigcl' polskicl-r obvwateli.

Swoj4 decyzjq Pani Marszalek wydluzy' tylko niepotrzebnie proccdurg
rejestracji Komitetu, a to dla rt.rchu ogrodnictwa dzialkowego w Polsce.iest
bardzo zla wiadomoSi.

Dzialkowcy odrrosz4 wrazenie, 2e 24danie wljaSnien nt. skutkou,
finansowych ustarvy. jakie mogq wvst4pic po wejdciu w Zycie w/w projektu to



tylko pozorne dzielania maj4ce na celu opoZnienie, a przecle wszystkim
utrudnienie procesu uchwalenia dobrego prawa dla polskich c,bywateli.

Skutki finansovre niew4tplirvie poci4gnie za sob4 wprorryadzenie w zycie,
chociazby projektu ustawy dzialkowej poslow Solidarnej Pols;ki i to wlaSnie ten
projekt wymagal szczegolowej analizy i uzupelnienia brakow fbrmalnych.

Wyborcy oczekuj4 od swoich przedstarvicieli w Sejmie i rowniez od pani
Marszalek innvch dztalah, przede wszystkirn wsluchania sig w, glos zn,v-'klych
ludzi i tworzenia pritwa korzl'stnego dla ludzi, a nie dzialah zabezpreczaj4cych
interesy poszczegolnych partii politycznych i grup spotecznych.

Na przestrzeni dwudziestu lat funkcjonowania lubelskich ogrodon'
dzialkowych Skarb Pafstiva oraz jednostki samorz4du r:erytorialnego nie
ponosily zadnych koszt6w zwiqzanych z ich utrzymaniem . Odszkodowania dla
dzialkowc6w i Polsl.iego Zwi4zku Dzialkowcovr za likwidac-ig czgsci ogrodow
pod inwestycje na <:el publicznl' odbywaty sig zgodnie z obowi4zujqcl,mi w,
danvm czasie ustarvami. Projekt ustawy nie nprowadza w, t,vm zakresie
rewolucyjnych zmiatt i zadnych dodatkowych skutkow flnansowych w stosunku
do stanu obecnego.

Zwracamy'sig z proSbq do Pani Marszalek. br rnotto uictniejqce na srronie
internetou'ej Sejmu .. Wszelka u'ladza spolecznosci ludzkiej poczatck su,oj
bierze z woli naroc.u" b1'lo rn1,'sl4 przewodni4 podejrnow'an1, ch przez pani4
dztalan.

Z dzialko\4,ym pozdrorvieniem.

W irnieniu i z upowa2mema samorzadow ogrodowvch.
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